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STANOWISKO MŁODZIEŻOWEJ RADY MIASTA WROCŁAWIA
W SPRAWIE INCYDENTU MAJĄCEGO MIEJSCE W LEGNICKIM LICEUM

Radni oraz Radne Młodzieżowej Rady Miasta Wrocławia z niepokojem obserwują wiadomości dotyczące sytuacji
zaistniałej w jednym z legnickich liceów, a mianowicie podłożenia kamerki w damskiej toalecie. Być może był to jedynie
niesmaczny żart, jednak sytuacji nie można zbagatelizować, gdyż jest ona objawem poważniejszego problemu w
placówce.

Zwracamy się do dyrekcji oraz kadry z prośbą o dokładne zbadanie problemu oraz podjęcie wszelkich działań
mających na celu wyjaśnienie zaistniałej sytuacji oraz niedopuszczenie do pojawienia się w przyszłości podobnych
przypadków. Prosimy także o zadbanie o uczniów, a w szczególności o uczennice, na które cała sytuacja mogła wpłynąć
niekorzystnie - apelujemy o zapewnienie dostępu do psychologa na terenie Państwa placówki. Szkoła ma być przede
wszystkim miejscem bezpiecznym, a każdy uczeń i uczennica powinien mieć pewność, że w jej murach nie spotkają go
żadne negatywne sytuacje, a nawet jeśli, to otrzyma wsparcie i pomoc. Każda ofiara ma niezbywalne prawo do
dochodzenia swoich racji, a jej dobro jest nadrzędne. Pamiętajmy także, że dla szkoły nic nie powinno liczyć się bardziej
niż bezpieczeństwo i dobre samopoczucie uczniów. To właśnie oni powinni mieć pewność, że władze szkoły zrobią
wszystko, by ich chronić. Nie ignorujmy głosu uczniów. Prosimy też o nieusuwanie informacji na temat zaistniałej sytuacji
oraz o podawanie ich w całości, w formie jasnej i czytelnej dla każdego, kto chciałby się z nimi zapoznać.

Jako rówieśnicy i rówieśniczki pragniemy, aby Kuratorium Oświaty zbadało tę sprawę. Uważamy, że poczucie
bezpieczeństwa osób uczniowskich jest rzeczą nadrzędną i powinno ono być priorytetem władz placówki.
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